

Notice of Proposed Procurement (NPP)

1. This NPP is issued pursuant to PWGSC Supply Arrangement (SA) # E60PQ-140003/C and covers a requirement from the following Product Category(ies) of the SA:
 - Product Category 1 - Interconnecting Panels and Freestanding Systems;
 - Product Category 2 - Freestanding Height Adjustable Desk/Table Products;
 - Product Category 5 - Ancillary and Lighting Products;
 - Product Category 6 – Support Space – Collaborative Furniture;
 - This requirement also contains products that are NON-SUPPLY ARRANGEMENT.
2. Environment and Climate Change Canada has a requirement for the purchase, delivery and installation of office furniture to Dominique-Ducharme Building, 105 McGill/400 Place d'Youville, 7th floor, Montreal, Quebec H2Y 2E7 by February 25, 2024.
3. This NPP covers a requirement to be solicited amongst the General Stream of Suppliers (SA holders).
4. This requirement is subject to the Canadian Free Trade Agreement (CFTA), the Canada-Columbia Free Trade Agreement, the Canada-Korea Free Trade Agreement, the Canada-Chili Free Trade Agreement, Canada-Panama Free Trade Agreement, Comprehensive and Progressive Agreement for Trans-Pacific Partnership (CPTPP), Canada-European Union Comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA), Canada-Honduras Free Trade Agreement, the Canada-Peru Free Trade Agreement, Canada-Ukraine Free Trade Agreement and the World Trade Organization-Agreement on Government Procurement (WTO-AGP).
5. There is a security requirement associated with the requirement. Contractor personnel MAY NOT ENTER sites where PROTECTED/CLASSIFIED information or assets are kept, without an escort provided by the department or agency for which the work is being performed.
6. This bid solicitation cancels and supersedes previous bid solicitation number 5000075993 dated October 27, 2023 with a closing of November 15, 2023 at 2:00 pm EST. A debriefing or feedback session will be provided upon request to bidders/offerors/suppliers who bid on the previous solicitation.

Modèle d'Avis de projet de marché (APM)

1. Le présent APM est émis conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) n° E60PQ-140003/C de TPSGC, et il concerne un besoin des catégories suivantes définies dans l'AMA :
 - Catégorie 1 : Cloisons interraccordables et systèmes autostables;
 - Catégorie 2 : Table de travail réglable en hauteur autostables/Produits reliés aux tables;
 - Catégorie 5 : Équipement connexe et les produits d'éclairage;
 - Catégorie 6 : Locaux de soutien - espaces de collaboration;
 - Ce besoin contient aussi des produits non disponibles (PND) à l'AMA.
2. Environnement et Changement Climatique Canada a un besoin d'acheter des produits d'ameublement et de les faire livrer et installer à Dominique-Ducharme Building, 105 McGill/400 Place d'Youville, 7e étage, Montreal, Quebec H2Y 2E7 avant le 25 février 2024.
3. Le présent APM concerne un besoin devant faire l'objet d'une demande de soumissions auprès des fournisseurs généraux (titulaires d'un AMA).
4. Ce besoin est soumis aux dispositions de l'Accord de libre-échange canadien (ALEC), de l'Accord de libre-échange Canada-Corée de l'Accord de libre-échange Canada-Colombie, de l'Accord de libre-échange Canada-Chili, de l'Accord de libre-échange Canada-Panama, de l'Accord de libre-échange Canada-Honduras, de l'Accord de libre-échange Canada-Pérou et de l'Accord sur les marchés publics de l'organisation mondiale du commerce (AMP-OMC).

5. Ce besoin comporte des exigences relatives à la sécurité. Le personnel du contractant NE PEUT PAS ENTRER sur des sites où des informations ou des biens PROTÉGÉS/CLASSIFIÉS sont conservés, sans une escorte fournie par le ministère ou l'agence pour lequel le travail est effectué.

6. Cette demande de soumissions annule et remplace la demande de soumissions numéro 5000075993, datée du 27 octobre 2023, dont la date de clôture était le 15 novembre 2023, à 2:00 pm HNE. Un compte rendu ou une rencontre de rétroaction sera offert sur demande aux soumissionnaires, aux offrants ou aux fournisseurs qui ont présenté une offre dans le cadre de la demande de soumissions précédente.